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Zápis č. 23 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 13.02.2013 
  
Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 19.00 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, I.Birke, P.Mach, Ing.J.Šponer, Ing.A.Taitl, MVDr.T.Vlach,  

V.Kozáková  

Omluveni: Pan J.Slezák 

 

Hosté: Pan Dr.P.Roušar, starosta; Bc.O.Poláček, ved. OMI; Ing.R.Březina, ved. OŽPD; J.Šilar – 

Dopravní fakulta; B.Mika, OMI – k jednomu bodu jednání; Ing.Seiner - k jednomu bodu jednání a 

p.Frőhlich, spol. Čermák a Hrachovec, a.s. – k jednomu bodu jednání. 

- viz přiložená prezenční listina.  

 
Program jednání:  
1/ Stavba kanalizace na hlavní 

Pan Frőhlich ze spol. Čermák a Hrachovec, a.s. přeložil DK návrhy na další etapy výstavby 

kanalizace na hlavní. Následující etapa stavby (cca od 15.2.2013) se posune do křižovatky 

Novosibřinská-Starokolínská-Staroújezdská-Staroklánovická. Tato etapa na výslovnou žádost DK 

bude zkrácena na 3 týdny, výkop (tunelování ) bude proveden max. za 5 dnů, původně komise 

požadovala za 3 dny a to ve dnech středa-neděle. Stavbou bude zajištěn dvousměnný pracovní 

provoz tak, aby v pondělí byl bezproblémový pohyb autobusů a dodrženy jízdní řády. Po 

projednání všech alternativ dochází DK k těmto závěrům:  

1/ Musí být zajištěna přítomnost Policie ČR v křižovatce – neprosto nezbytné po dobu tunelování 

– 5 dnů a i po dobu 3 týdnů 

2/ Osobní doprava ve směru z centra bude odkloněna v MČ Praha – Běchovice do ulice Do 

Panenek a dále do MČ Praha – Koloděje a zpět do Újezda nad Lesy - Staroújezdskou do 

Chmelické a do Zaříčanské. Stavba musí bezpodmínečně objízdnou trasu denně udržovat sjízdnou 

a dopravně bezpečnou a poškozené místní komunikace musí uvést do původního stavu 

3/ Minimálně prvních 5 dní musí být vedena objízdná trasa MČ Praha – Běchovice a MČ Praha – 

Koloděje; zatím bylo jednáno jen se starostou MČ Praha – Koloděje, který souhlasí a další jednání 

se na MČ Praha 21 uskuteční následující den za přítomnosti s p.Ing.O.Martana, starosty MČ Praha 

– Běchovice, stavby, zpracovatele DIO, zástupců Policie ČR, dopravců – D.P.hl.m.Prahy, Ropid, 

atd. 

4/ Dle původního návrhu člena komise bylo k jednání navrženo, aby byla pro dopravu MHD BUS 

využita Hulická.  Zde by bylo možné zřídit i dočasnou zastávku za sídlem Policie ČR. DK 

doporučuje dopravci provést zkušební jízdu s ověřením, zda budou vyhovovat obalové křivky pro 

pojezd BUS. DK nedoporučuje. 

5/ Dle původního návrhu člena komise bylo k jednání navrženo pro MHD BUS využít 

komunikaci Chmelickou – opět musí dopravce provést zkušební jízdu a Chotěnovská by musela 

být jednosměrná. DK nedoporučuje. 

Jedná se o návrhy opatření tak, aby křižovatka zůstala dopravně průjezdná a stavba mohla provést 

tunelování a další výstavbu.  

Dále pan Ing.Frőhlich informuje o dalším postupu stavby – přesunutí na hlavní do oblasti u 

PENNY – zde bez objízdných tras – dostatečný prostor – 3 pruhy ve vozovce, starosta navrhuje 

tuto etapu začít u rybníka na zač. MČ. Závěr: Tato věc bude ještě upřesněna, je nutné vyhodnotit i 

dopravní důsledky nejbližší etapy. Ved. OŽPD bude pravidelně informovat o akci v Újezdském 

zpravodaji. 

Úkol trvá : Zástupce spol. Čermák a Hrachovec, a.s. bude průběžně zván na zasedání DK, aby 

podal aktuální info; přizve tajemnice komise 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 
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2/ Cyklostezka v Čentické, vč. info o zřízení „Zóny 30“ 

Pan Ing.Seiner za přítomnosti vedoucího OMI p.Bc.O.Poláčka a ref. OMI p.B.Miky podává info o 

cyklostezce v Čentické. 

Závěr: Musí být jasné majetkoprávní vypořádání, dořešeno vynětí z LPF, věc musí být v souladu 

s územním plánem HMP, atd. 

Úkol trvá: Na příštím zasedání DK podá info OMI + p.Inf.Seiner o postupu prací, vč. sdělení, kdy 

bude stavební řízení, finančního zajištění akce, atd.: p.Ing.Seiner, kterého přizve p.B.Mika, za 

účasti nového ved. OMI p.Ing.R.Březiny 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

3/ Informace o lince BUS 260 (původní bod 2. zápisu č. 22) 

Pan B.Mika a V.Kozáková informují o zkušení jízdě, která se uskutečnila dne 30.ledna 2013 za 

účasti spol. ROPID, p.Ing. Preidingera (atelier DUK), zástupců ODA MHMP a MČ/ÚMČ Praha 

21. Bylo zjištěno, že navrhované prodloužení trasy směrem na Blatov k ČOV nebude tech. možné. 

Komunikace tech. nevyhovují pojezdu BUS – jsou zde zřízeny obytné zóny, komunikace jsou 

úzké a nejsou splněny obalové křivky. Zřízení nové zastávky v ulici Čentické technicky možné 

bude, vč. zachování dojezdových časů. P.Ing.Preidinger představil spol. ROPID svůj návrh, který 

byl ještě tech. na místě doladěn. 

Úkol trvá: Zástupci OMI – p.B.Mika, ved. OMI a atelier DUK budou DK podávat průběžné info o 

přípravě akce tak, aby nejpozději ke dni 9.6.2013 byla zastávka slavnostně uvedena do provozu 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

4/ Žádost společnosti Betonárka Český Brod, s.r.o. o udělení výjimky pro vjezd nákladních 

vozidel na místní komunikace spravované MČ Praha 21 pro vjezd nákladních vozidel o 

hmotnosti cca 32 – 38 t bez časového a místního omezení 

DK vyslovuje nesouhlas k udělení požadované výjimky. MČ může udělovat souhlasy jen pro 

konkrétně uvedenou stavbu s konkrétně uvedeným časovým rozsahem s tím, že žadatel uvede 

příp. poškození povrchů komunikací na konkrétně stanovené příjezdové trase do původního stavu 

na své náklady v termínu stanoveném OMI. 

Úkol: OMI bude v intencích závěrů DK informovat žadatele 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

5/ Dokončení parkoviště pro Policii ČR – Hulická 

Pan Bc.Poláček podává DK informaci a DK dochází k těmto závěrům: Varianty řešení: 

1/ V souladu v OTP, ČSN bude parkovací plocha rozšířena o 45 cm 

2/ Parkovací plocha vybočí cca o 2m a tím bude vytvořen bezpečný prostor pro děti, dojde 

k zúžení jízdního prostoru vozovky tak, aby zde byl jednosměrný provoz vozidel 

3/ Parkovací plocha vybočí cca o ½ m a budou vytvořena šikmá parkovací stání 

Úkol trvá: Ved. OMI s p.Ing.Roušalem budou na příštím zasedání DK informovat o postupu prací 

a o konečném řešení 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

6/ Harmonogram úkolů a prací z oblasti dopravy na rok 2013 – materiál viz příloha. 

Úkol trvá: DK se podrobně s materiálem seznámí a na příštím zasedání o něm bude jednat za 

přítomnosti nového ved. OMI 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

 

7/ Přechody pro chodce na Rohožnické – DK požaduje finanční zajištění akce v co nejkratší 

lhůtě. 
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Úkol trvá info na příštím zasedání DK podá p.J.Slezák 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

 

8/ Akce stavební úprava křižovatky na Novosibřinské-Staroújezdské-Staroklánovické 

- DK požaduje finanční zajištění akce. 

Úkol trvá info na příštím zasedání DK podá p.J.Slezák 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

9/ Havarijního stavu mostku přes Běchovický potok 

DK bere na vědomí aktuální přijatá dopravní opatření, vč. navrhovaných objízdných tras – viz bod 

stavba kanalizace na hlavní, kdy tyto dvě záležitosti musejí být řešeny ve vzájemné koordinaci. 

Úkol trvá – průběžné info OŽPD, SSÚ a p.J.Slezák 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

10/ Dopravní situace u žel. zastávky Praha – Klánovice 

DK konstatuje, že hlavním problémem je platný územní plán HMP a doporučuje požádat o jeho 

změnu tak, aby zde (na k.ú. Újezd nad Lesy) mohlo být řádně techniky řešeno obratiště pro MHD 

BUS, vytvořena parkovací plocha pro osobní vozidla a úschovna kol, atd. 

Úkol trvá – ved. OMI požádá o změnu územního plánu a bude průběžně informovat DK; přizvat 

ředitele Ing.Mathé????? 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

11/ Příprava smlouvy – postup při náhradě škod – poškození povrchů komunikací 

DK žádá, aby byla informována o postupu prací na uvedené věci – viz původní informace, kterou 

poskytl starosta MČ Praha 21 DK v lednu 2013. 

Úkol trvá: Ved. OMI podá info na příštím zasedání DK 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

12/ SSZ na Zaříčanské -  TSK HMP má věc realizovat v tomto roce. 

Úkol trvá  - sledovat p.Ing.Hájek 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

13/ Řešení cyklodopravy v Ú/L, resp. cyklo v Rápošovské   

DK vyslechla info p.P.Macha, který má věc prohovořit dne 25.2.2013 s p.Ing.Syrovým, vyslechla 

p.Šilara a p.Ing.R.Březinu a dochází k závěru: 

DK se obrací na RMČ Praha 21 a požaduje, aby cyklogenerel byl součástí dopravního generelu, 

byla dořešena autorská práva a MČ Praha 21 získala cyklogenerel s co nejmenšími /žádnými 

fin.náklady. 

Úkol trvá – p.P.Mach podá na příštím zasedání DK ucelenou informaci o skutečném řešení 

problému, nikoliv o přípravě schůzek, atd. 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

14/ Nové zastávky na ulici Starokolínské  
DK konstatuje, že došlo k odvolání a věc je řešena OSÚ ÚMČ Praha 21 a pravděpodobně dojde 

k časovému prodlení. 

Úkol trvá – sledovat p.Ing.M.Hájek 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

15/ Rekonstrukce tech. nevyhovující zastávky  BUS Blatov – směr z centra  
Úkol trvá  - p.J.Slezák info o příp. interpelaci na zasedání ZHMP 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 
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16/ Úprava ulice Staroklánovické -  k nádraží  
DK požaduje, aby v co nejkratší lhůtě došlo k opravení účelové komunikace vedoucí podél 

hájenky a byl dle OTP a ČSN řešen pohyb BUS. 

Úkol trvá – ved. OMI podá info na příštím zasedání DK 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

17/ Umístění informačních cedulí v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  
DK o daném problému znovu jednala a dospěla k závěru, že na základě podkladů – viz příloha 

věc zapracuje p.Šilar do DG. 

Úkol trvá – info na příštím zasedání DK podá p.Šilar 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

18/ Býv. hotel Smolík -  doznačení turistické trasy  
DK bere na vědomí info p.Ing.Březiny, že k doznačení dojde v březnu 2013. 

Úkol trvá – p.Ing.Březina info na příštím zasedání DK o splnění úkolu  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

19/ Dopravní generel  - doprava v pohybu 

DK bere na vědomí info p. Šilara o přípravě prací. 

Úkol trvá – p.Šilar podá info na příštím zasedání DK 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

20/ Technický stav povrchu komunikace Hodkovské 

DK bere na vědomí info p.starosty a požaduje, aby do MČ Praha 21, příp. na zasedání DK byl 

přizván náměstek primátora p.Richter, aby se mohl s MČ seznámit a mohly být stanoveny 

dopravní priority do konce volebního období. 

Úkol trvá – info podá na příštím zasedání DK p.Slezák/příp. přizve p.Richtra 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

21/ p.Sady 

DK bere na vědomí vyjádření p.Ing.Březiny a požaduje, aby p.Sadymu vypravil dopis 

p.Dr.Roušar, starosta. 

Úkol trvá – na příštím zasedání DK podá info p.Ing.Březina 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel 0 

 

22/ Požadavek p.P.Macha – zřízení chodníku ve Zlivské 

DK vyslechla požadavek p.P.Macha a na základě místní znalosti věci, základních kót, OTP, ČSN, 

územního-stavebního řízení, finančních otázek, atd. o věci hlasuje takto: 

Hlasování: Pro 4, Proti 1, Zdržel se 1 

           

Nový termín zasedání DK  -  dne 13.03.2013 od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti. 

Předseda DK žádá všechny členy o účast. 

 

 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 04.03.2013 p.Ing.M.Hájek 

 

 

Přílohy: 
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